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Saaristolautakunta 28.08.2018 § 24

Viestintä- ja kehittämispäällikkö Tiina Rinne-Kylänpää

  Viranhaltijapäätökset:

4.5.2018 § 5 EKL Turun eläkkeensaajat ry:n kalakerhon hakemus on ki kil-
pai lu jen järjestämiseksi

17.8.2018 § 6 Kalastuslupa ammattikalastukseen (jatkopäätös)

Ilmoitusasiat:

Naantalin vammaisneuvoston aloite kaupunginhallitukselle 21.8.2018:

"Aloite kaupunginhallitukselle,
Me allekirjoittaneet haluaisimme käynnistää selvityksen ja keskustelun
Naan ta lin matkailun tulevista mahdollisuuksista. Toivoisimme että mat kai-
lun painopisteeksi kehittyisi, esim. ns. luontoon keskittyvä hidas matkailu
jo ka Euroopassa kokoajan lisää suosiotaan. Naantalilla osana Saariston
ren gas reit tiä olisi mielestämme ainutlaatuiset mahdollisuudet kehittää
toimi va melontareitistö sekä tuottaa melonnan tarvitsemia tukipalveluja.

Olemme kuulleet, että Maskussa ”kyliin hankkeessa” on ajatus tehdä sa-
man suun tais ta työtä ja mielestämme tässä voisi osittain yhdistää voi ma va-
ro ja yhteisten hyötyjen vuoksi.

Lähestymme asiaa toki myös erityisliikunnan näkökulmasta, koska me lon ta
soveltuu erityisliikuntaan todella hyvin. Ajatuksemme pääpainopisteenä on
kaiken tyyppisen melonnan ja soutamisen isoimmat harrastajavirrat.

Naantalin luonnonolot ovat ainutlaatuiset, esim. Kantakaupungista Me ri-
mas kuun oleva reitti on sopivan mittainen ja suojainen melontaan. Siksi on
har mil lis ta jos hyviä kasvumahdollisuuksia ei käytetä matkailussa. Huo mio-
ta olisi hyvä kiinnittää myös siihen, että Naantalilaiset melojat joutuvat säi-
lyt tä mään melontakalustoaan Turussa, koska Naantalin säilytysmah dol li-
suuk sis sa on puutteita. 

Naantalin Vammaisneuvosto
Naantalissa 21.8.2018"

VIESTINTÄ- JA KEHITTÄMISPÄÄLLIKKÖ:

Saaristolautakunta merkitsee viranhaltijapäätökset ja il moi tus-
asiat tiedoksi.

SAARISTOLAUTAKUNTA:



Viestintä- ja kehittämispäällikön ehdotus hyväksyttiin.


